DECLARATION DE CONFORMITE CE - RoHS - REACH
CE - RoHS - REACH CONFORMITY DECLARATION

Sur la base des informations dont nous disposons a ce jour, nous déclarons que le dispositif suivant :
This document shall serve as a formal declaration that the item issued from our product lines:

Reference SE1

Gache électrique a émission de courant 12V-24V AC/DC + varistance

Electric strike fail secure 12V-24V AC/DC + varistor

est en tous points concordant aux spécifications relevant de la/des directive(s) et/ou norme(s) correspondante(s) :
is in conformity with the applicable requirements of the following directive(s)/standard(s):

PRODUITS DE LA CONSTRUCTION - CONSTRUCTION PRODUCTS
NORME HARMONISEE PN-EN 14846: 2010

HARMONISED STANDARD PN-EN 14846: 2010

De méme, nous déclarons que ce produit répond aux dispositions des directives européennes RoHS

2002/95/EC - RoHS2 2011/65/EU modifiée par la Directive 2021/647/EU - RoHS3 2015/863/EU, ainsi qu’a celles de la
reglementation REACH N° 1907/2006 et amendements - modifiée par le reglement N° 2020/2096/EU.

We also declare that this device is compliant with the current European RoHS Directives: RoHS 2002/95/EC

RoHS2 2011/65/EU modified by Directive 2021/647/EU - RoHS3 2015/863/EU.

It also meets current REACH safety regulations of European Parliament and of Council:

EC REACH regulation N° 1907/2006 and amendments - modified by regulation N° 2020/2096/EU.

Haguenau, 28-10-2021
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